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Lokaal jeugdbeleid  -  Geplande tweemeting

Op 22 mei 2017 werd het onderzoek “eenmeting jeugdbeleid in lokale besturen” 
voorgesteld. Deze werd opgestart mede omdat de lokale besturen de laatste jaren heel 
wat verantwoordelijkheden bijkregen, ook wat betreft het jeugdbeleid. Er werd meer 
vrijheid geschonken vanuit Vlaanderen zodat de lokale entiteiten op hun eigen tempo 
hun prioriteiten konden plannen. 

Enkele opvallende resultaten kwamen uit het onderzoek naar voor. Zo blijkt dat 
gemeenten algemeen gezien tevreden zijn over de integratie van het jeugdbeleid in het 
nieuw strategisch meerjarenplan. Belangrijk is dat er een lichte planlastvermindering zou 
zijn. Anderzijds is het wel zo dat het strategisch meerjarenplan minder zichtbaar, 
concreet en onderbouwd is dan haar voorganger. Toch heeft dit geen invloed op de mate 
van politieke aandacht voor het jeugdbeleid. Andere elementen zoals een nieuwe 
schepen van Jeugd of het label kindvriendelijke steden en gemeenten zorgen voor een 
veel grotere verschuiving van de politieke aandacht. Tenslotte is het ook opvallend dat 
de lokale jeugdraad aan belang moet inboeten. Net zoals andere adviesraden is hun rol 
verkleind en klinkt hun stem minder luid. 

De resultaten werden uitvoerig besproken tijdens de commissies Jeugd van 13 juni 2017 
en 8 maart 2018. Uit de bespreking bleek ook dat de minister de mogelijkheid openhield 
om een tweemeting te organiseren die in 2019 zou plaatsvinden.

1. De minister gaf aan te onderzoeken of een tweemeting het geschikte instrument is 
om de evoluties van het lokaal jeugdbeleid van nabij op te volgen. 

Kan de minister hier al duidelijkheid over verschaffen?

2. Heeft de minister al zicht over hoe een mogelijke tweemeting er kan uitzien? In 
hoeverre is dit al concreet gepland?



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 287 van 22 juni 2018
van MIRANDA VAN EETVELDE

1. In het voorjaar van 2019 zal ik de opdracht geven aan mijn administratie om een 
onderzoek op te starten rond de evoluties van het lokaal jeugdbeleid. Dit onderzoek zal 
het vervolg zijn op de twee voorbije onderzoeken die werden gevoerd naar aanleiding 
van de integratie van het jeugdbeleid in het gemeentelijk strategisch meerjarenplan. 
Het onderzoek kan al opstarten in 2019. De resultaten kunnen dan verwacht worden in 
2020, gebaseerd op de ervaringen bij de opmaak van het strategisch meerjarenplan in 
2019. 

2. Gezien de tweemeting een vervolg zal zijn op nul- en éénmeting lijkt het me evident 
dat het onderzoek op een gelijkaardige manier zal worden uitgevoerd. Net zoals bij de 
twee vorige onderzoeken zal er bij de opstart van het onderzoek ook een stuurgroep 
worden samengesteld die het onderzoek zal begeleiden en opvolgen. In de twee 
voorgaande onderzoeken was de stuurgroep samengesteld met vertegenwoordigers van 
het Departement Cultuur, Jeugd en Media, de Vereniging van Vlaamse Steden en 
Gemeenten, de Vereniging Vlaamse Jeugddiensten, De Ambrassade en enkele lokale 
besturen. 

In het najaar van 2019 zal de concrete planning en aanpak verder worden uitgewerkt.


